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Vragen van het lid Wolbert (PvdA)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de financiele problemen van
Meavita. (Ingezonden 22 december
2008)

1
Bent u op de hoogte van het bericht
over de financiele problemen van
Meavita en het voornemen om het
concern in drie afzonderlijke
zorgondernemingen te splitsen?1

2
Welke concrete oplossing biedt
splitsen voor de bestaande financiele
problematiek?

3
Waarom heeft Meavita het verzoek
om balanssteun bij de Nederlandse
Zorgautoriteit (NZa) destijds eenzijdig
ingediend en niet laten ondertekenen
door de zorgkantoren?

4
Op welke wijze wordt voor de meer
dan 100.000 clienten van Meavita
de continuTteit van de zorg
gegarandeerd? Welke garantie biedt
ontvlechting van het concern voor het
continueren van de zorg?

5
Wordt de werkgelegenheid voor de
bijna 20.000 medewerkers van
Meavita gegarandeerd? Zo ja, hoe?

6
Welke directe of indirecte oorzaken
liggen volgens u ten grondslag aan

de huidige financiele problemen van
Meavita?

In welke mate heeft de fusie in 2003
met Stichting De Wielborgh en in
januari 2007 met Sensire, Thuiszorg
Groningen en Vitras/CMD in
Noord-Oost Nederland bijgedragen
aan de huidige financiele
problematiek?

8
In welke mate heeft het luxueuze
Spaanse woonzorgproject La Ciguena
bijgedragen aan de huidige financiele
problematiek?

9
Is Meavita, een van de organisaties
die zich niet aan de
productieafspraken met de
zorgkantoren heeft gehouden? In
hoeverre heeft het feit dat Meavita de
extra productie uit het eigen
vermogen heeft moeten betalen,
bijgedragen aan de huidige financiele
problematiek ?

10
Wat is uw mening over het feit dat
Meavita al meerdere jaren vele
miljoenen verlies heeft geleden, in
2006 € 11 miljoen, zonder dat het
kennelijk mogelijk was het tij te
keren?

11
Is het Jaarverslag 2007 van Meavita
nu openbaar? Zo nee, waarom niet?
Wat is de omvang van het verlies van
Meavita in 2007?

12
Wat is uw mening over het feit dat
Meavita zelf aangeeft dat de huidige
financiele problemen zijn veroorzaakt
door de Wet maatschappelijke
ondersteuning (WMO), terwijl al voor
invoering van de WMO sprake was
van forse tekorten?

13
Wat is uw mening over het feit dat
Meavita zelf heeft aangegeven dat de
arbeidskosten te hoog zijn voor de
lichte zorg? Vindt u dat sprake is van
mismanagement?

14
Wat vind u van het feit dat het
mogelijk is dat bij een organisatie
waarvan meer dan 100.000 mensen
afhankelijk zijn voor zorg en waarvan
bijna 20.000 mensen afhankelijk zijn
qua werk, jarenlang financiele
problemen kunnen optreden die
uiteindelijktot deze ingreep hebben
geleid?

1 ANP, 18 december 2008.
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